
Zápisnica  
z Členskej schôdze SÚCHNO  

Dátum: 4.2.2018 
Miesto: Hotel LUX, Námestie Slobody 2, 974 01 Banská Bystrica 

Počet registrovaných delegátov s platným hlasovacím právom: 123 

Program: 
1. Otvorenie  

2. Voľba zapisovateľa a voľba komisií (návrhová, mandátna a volebná)  

3. Schválenie programu členskej schôdze 

4. Správa predsedu SÚCHNO (p. Majsniar) 

5. Správa o činnosti SÚCHNO (p. Kočajda)  

6. Správa Výcvikovej komisie SÚCHNO (p. Adamuščin) 

7. Správa HPK SÚCHNO (p. Kočajda) 

8. Správa o hospodárení a správa Revíznej komisie (p. Kočajda, p. Lipták) 

9. Schválenie Kalendára kynologických akcií na rok 2018 

10. Návrh rozpočtu na rok 2018 

11. Voľby Predsedníctva SÚCHNO 

12. Voľba Revíznej komisie 

13. Diskusia  

14. Uznesenia  

15. Záver  

K bodu 1  
Rokovanie členskej schôdze otvoril a viedol Mgr. Štaudinger. Na úvod privítal 
prítomných členov.  

K bodu 2  
Voľba návrhovej komisie: p. Tamáši - predseda, p. Tamášiová, p. Papáček 
Za: 122    Proti: 0     Zdržal sa: 1 
Voľba mandátnej a volebnej komisie: p. Ridzoňová, p. Hudok, p. Párička 
Za: 122    Proti: 0     Zdržal sa: 1 
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Voľba zapisovateľa: Ingrid Tamášiová 
Za: 123    Proti: 0     Zdržal sa: 0 

K bodu 3  
Bol daný návrh, aby do programu bola zaradená aj rekodifikácia Stanov SÚCHNO. 
Program bol schválený s touto zmenou, tzn. za bod 12 bol zaradený nový bod 13. 
Úprava stanov SÚCHNO a následné body 13. až 15. body prečíslované na 14. až16. 
Upravený program bol schválený nasledovne:  
Za: 109    Proti: 9     Zdržal sa: 3 

K bodu 4  
V správe predsedu SÚCHNO odzneli tieto informácie o: 

- Práci kancelárie SÚCHNO; bola konštatovaná vysoká kvalita práce kancelárie, kde 
vedúcu vykonáva p. Chlebanová; 

- Odzneli informácie a štatistika o exporte a importe jedincov; 

- Hlavnej špeciálnej výstave v Dudinciach – poďakovanie p. Talajovi; 

- Zhodnotenie športovej činnosti – reprezentácia na MS, Universalsieger , práca 
s mládežou. 

Prítomní zobrali obsah informácie na vedomie.  

K bodu 5  
p. Kočajda oboznámil prítomných s činnosťou a výsledkami za uplynulý rok.  
Odznela štatistika k zápisu šteniat za posledné 4 roky, z ktorej vyplynul rastúci trend 
v chove NO, zvýšenie úspešnosti prvobonitovaných a rebonitovaných jedincov: 

Zápisy šteniatok a úspešnosť bonitovaných: 

Počet výstav v roku 2017: 8 oblastných, 3 usporiadané pod hlavičkou ozbrojených 
zložiek SR.  
Počet vystavovaných jedincov: 421 
V príspevku odzneli ďalej tieto informácie: 

- poďakovanie p. Biharimu – figurantovi na skúške povahy pri výstave; 

- na každej akcii treba zabezpečiť riadne označenie súťažiacich štartovnými číslami; 

- spolu s SKJ bude organizované preškolenie pre poradcov chovu 

Rok zápisov Počet zvierat
Počet úspešne bonitovaných 

1.bonitácia Rebonitácia

2014 1 737 190 166

2015 1 796 155 78

2016 1 805 199 104

2017 1 947 200 104
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- informácia o RTG: v r. 2017 bolo 113 zvierat posúdených v Nemecku; 31 jedincov 
posúdených v DE aj na SK; 

Prítomní zobrali obsah informácie na vedomie.  

K bodu 6  
Správu o výcvikovej činnosti predniesol p. Adamuščin.  
Odznela štatistika a podobný obsah ako na Zjazde ŽK SR. Prítomní zobrali obsah 
informácie na vedomie.  

K bodu 7  
Správu Hlavnej plemennej knihy predniesol p. Kočajda. Odznela štatistika 
registrovaných vrhov a psov s PP. Prítomní zobrali obsah informácie na vedomie.  

K bodu 8  
Správu revíznej komisie predniesol p. Lipták. V roku 2017 boli preverené tieto oblasti: 
účtovníctvo, dokumentácia, pokladnica a bankové účty, zmluvy s tretími stranami, 
dotácia na hlavnú špeciálnu výstavu.  
Revízna komisia v svojej správe konštatuje, že činnosť je vykonávaná v súlade 
s hlavnými cieľmi SUCHNO, finančné výkazy, pokladňa a bankové účty sú bez 
rozdielov, účtovníctvo je vedené v súlade so zákonom o účtovníctve a v súlade so 
Smernicami a uzneseniami SÚCHNO. Bola vykonaná kontrola činnosti kancelárie 
SÚCHNO a komisia konštatuje, že neboli zistené žiadne nedostatky. Prítomní zobrali 
obsah správy na vedomie.  

K bodu 9  
Kalendár kynologických akcií na rok 2018 bol schválený takto:  
Za: 106    Proti: 0     Zdržal sa: 0 

K bodu 10 
Návrh rozpočtu (predniesol p. Kočajda) bol prezentovaný podľa rozpočtových 
položiek v súhrnom vyjadrení: Príjmy: 78 250 EUR / Výdavky: 77 935 EUR.  
Návrh rozpočtu na rok 2018 bol schválený takto:  
Za: 107    Proti: 0     Zdržal sa: 0 

K bodu 11 
Do  Predsedníctva SÚCHNO na ďalšie obdobie boli navrhnutí:  
Albín Majsniar, Mgr. Ivan Kočajda, Mgr. Juraj Štaudinger, Bc. Jozef Adamuščin,  
Mgr. Igor Lengvarský, Ján Sudimák, Anton Strasser.  
Kandidáti boli schválení takto:  
Za: 107    Proti: 0     Zdržal sa: 0 
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K bodu 12 
Do  Revíznej komisie SÚCHNO boli na ďalšie obdobie navrhnutí:  
Predseda: p. Bihari  
Členovia: p. Lipták, p. Petrek 
Kandidátka navrhnutá Prezídiom ZŠK SR bola schválená takto:   
Za: 101    Proti: 0     Zdržal sa: 0 

K bodu 13 
Návrh rekodifikácie stanov bol komunikovaný v roku 2017. Zmeny boli zapracované. 
Po schválení členskou schôdzou budú stanovy predložené na registráciu MV SR 
a po zaregistrovaní zverejnené na stránke SÚCHNO.  
Rekodifikácia bola odhlasovaná takto:  
Za: 106   Proti: 0     Zdržal sa: 4 

K bodu 14 
Diskusné príspevky:  

1. Ako budú prebiehať školenia pre poradcov chovu (p. Kondé).  

Vysvetlené. 

2. Či bude povinné tetovanie šteniatok (p. Salai) 

Závisí od novely zákona o veterinárnej starostlivosti 

3. Internetové stránky – kedy bude aktualizácia.  

K bodu 15 

UZNESENIE   ČLENSKEJ   SCHÔDZE   SÚCHNO  

Členská schôdza SÚCHNO dňa 4.2.2018:  

A. Schvaľuje:  

1 Návrhovú komisiu, mandátnu a volebnú komisiu 

2. Program Členskej schôdze – s doplnením bodu „Rekodifikácia Stanov“ 

3. Kalendár kynologických akcií SÚCHNO na rok 2018 

4. Návrh rozpočtu na rok 2018 

5. Členov Predsedníctva SÚCHNO 

6. Členov Revíznej komisie  

7. Rekodifikáciu Stanov SÚCHNO 
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B. Berie na vedomie dokumenty:  

1. Správa predsedu SÚCHNO  

2. Správa o činnosti SÚCHNO  

3. Správa Výcvikovej komisie SÚCHNO  

4. Správa Hlavnej plemennej knihy SÚCHNO 

5. Správa o hospodárení za rok 2017 

6. Správa Revíznej komisie za rok 2017 

K bodu 16 
Na záver p. Štaudinger poďakoval prítomným za účasť, prejavenú dôveru vo voľbách 
a Členskú schôdzu ukončil.  

V Banskej Bystrici, 4.2.2018 

Zapísala dňa:  .........4.2.2018................. I. Tamášiová.......................................... 
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